
Protokół Nr XLIV/2022 

z obrad XLIV sesji Rady Gminy Kołaczkowo w dniu 26.09.2022 r. w sali Urzędu Gminy 

w Kołaczkowie. 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska o godz. 15:00 otworzyła 

czterdziestą czwartą sesję Rady Gminy Kołaczkowo. Powitała radnych i zaproszonych gości – 

listy obecności w załączeniu nr 1 i 2. 

Ad.2. 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska 

stwierdziła, że na stan 15 radnych, obecnych na sesji jest 11 radnych i Rada jest władna 

do podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecny radny Piotr Górecki, radna Magdalena 

Cieślak, radny Krystian Konieczny, radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska 

Ad.3. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska przedstawiła porządek obrad, do którego wójt Teresa 

Waszak wniosła o wycofanie punktu 11. Projektu uchwały w sprawie dodatkowego punktu w 

sprawie zmiany Uchwały Nr VI/45/2019 Rady Gminy Kołaczkowo z dnia 15 kwietnia 2019 

roku w sprawie określenia szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze. 

Głosowano w sprawie: Zmiana porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, Adam Kruszyński, 

Wojciech Majchrzak, Robert Ptaszyński, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Jerzy Woś, Ewa 

Zgolińska 

PRZECIW (1) Jerzy Siemiątkowski 

NIEOBECNI (4) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Krystian Konieczny, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska 

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie 

2. Stwierdzenie kworum 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z obrad 42 i 43 sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

i realizacji uchwał podjętych  na poprzedniej sesji. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy na temat złożonych odpowiedzi 

na interpelacje. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 



9. Wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kołaczkowo na lata 

2022-2027. 

10. Wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2022 rok.  

11. Wyrażenie zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz użytkownika 

wieczystego, położonej w miejscowości Sokolniki. 

12. Wolne głosy i wnioski. 

13. Odpowiedzi na zapytania. 

14. Zamknięcie sesji. 

  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne:  

ZA (11) Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, Adam Kruszyński, 

Wojciech Majchrzak, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław 

Urbaniak, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

NIEOBECNI (4) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Krystian Konieczny, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska 

Ad. 4.  

Do protokołów nie zgłoszono uwag i zostały przyjęte. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, Adam Kruszyński, 

Wojciech Majchrzak, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław 

Urbaniak, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

NIEOBECNI (4) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Krystian Konieczny, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska 

Ad. 5.  

Przewodnicząca Danuta Grabowska przedstawiła  informację  z  realizacji  zadań w okresie 

międzysesyjnym. 

Ad. 6.  

Wójt Teresa Waszak przedstawiła  obszerne sprawozdanie  z  działalności  w  okresie 

międzysesyjnym oraz informację z realizacji uchwał podjętych na ostatniej sesji. Informacje 

pisemne w załączeniu nr 3 i 4. 

Ad.7.  

Przewodnicząca Danuta Grabowska odczytała odpowiedzi na interpelacje. 

Ad.8.  

Przewodnicząca Danuta Grabowska poinformowała, że interpelacje nie wpłynęły. 

 



Ad.9.  

Barbara Dymińska zastępca skarbnika przedstawiła propozycje zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Kołaczkowo na lata 2022-2027 według projektu uchwały. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 11 głosami „ZA” podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/302/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołaczkowo  

na lata 2022-2027. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, Adam Kruszyński, 

Wojciech Majchrzak, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław 

Urbaniak, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

NIEOBECNI (4) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Krystian Konieczny, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska 

Ad.10. 

Barbara Dymińska zastępca skarbnika przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2022 rok. 

Wójt Teresa Waszak poinformowała, że nastąpiło otwarcie ofert na zadanie budowa nakładki 

na drogę Zieliniec Huby. Spośród pięciu ofert, najniższa wyniosła 353.861,04  zł, natomiast 

najwyższa została złożona na kwotę 586.103,81zł. W związku z zaplanowaną w budżecie 

niższą kwotą na to zadanie, konieczne jest przesunięcie środków z zadania opracowanie 

projektów budowy dróg gminnych wysokości 173.800 zł. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 11 głosami „ZA” podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/303/2022 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2022 

rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, Adam Kruszyński, 

Wojciech Majchrzak, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław 

Urbaniak, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

NIEOBECNI (4) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Krystian Konieczny, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska 

Ad.11. 

Anna Cichowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej na rzecz użytkownika wieczystego, położonej w miejscowości 

Sokolniki. 



Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 10 głosami „ZA” podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/304/2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz 

użytkownika wieczystego, położonej w miejscowości Sokolniki. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Jerzy Woś, Ewa 

Zgolińska 

BRAK GŁOSU (1) Danuta Grabowska 

NIEOBECNI (4) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Krystian Konieczny, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska 

Ad.12.  

Pan Patryk Woźniak powiedział, że w 2017 roku zwrócił się do Rady Gminy z prośbą o wykup 

działki nr 426 w Sokolnikach. Decyzja Rady była odmowna. Zapytał dlaczego na dzisiejszej 

sesji Rada nie wyraziła żadnego sprzeciwu w sprawie sprzedaży nieruchomości w Sokolnikach. 

Dodał, że mieszkańcy Sokolnik nie wiedzieli, że taka nieruchomość będzie sprzedawana. 

Sekretarz Ilona Orakowska odpowiedziała, że Rada wyraziła dzisiaj zgodę na sprzedaż 

użytkowania wieczystego. Natomiast wniosek pana Woźniaka dotyczył wykupu działki 

należącej do Gminy Kołaczkowo.  

Anna Cichowska dopowiedziała, że nieruchomość oddana w użytkowanie wieczyste może być 

sprzedana wyłącznie użytkownikowi wieczystemu. Nieruchomość należąca do gminy byłaby 

sprzedawana w drodze przetargu.  

Patryk Woźniak uważa, że skoro rada musiała wyrazić zgodę na sprzedaż użytkowania 

wieczystego, to nieruchomość  również należy do gminy. 

Rafał Masłowski radca prawny odpowiedział, że przepisy ustawy o gospodarce 

nieruchomościami wskazują,  że zbycie nieruchomości na rzecz jej użytkownika wieczystego 

odbywa się to w drodze bezprzetargowej. W ustawie są określone kompetencje Rady Gminy 

do zbycia nieruchomości. Dzierżawcy nie posiadają takiego prawa by wykupić nieruchomość 

bez przetargu. 

Patryk Woźniak powiedział, że jest zainteresowany wykupem nieruchomości gminnej, którą 

dzierżawi w Sokolnikach.  

Sekretarz Ilona Orakowska odpowiedziała, że zainteresowany może złożyć wniosek do Rady 

Gminy i zostanie on przedstawiony na najbliższej komisji. 

Sołtys Sylwia Strzelczyk zapytała o dane osobowe osoby, która wykupiła użytkowanie 

wieczyste. Zgłosiła do poprawy drogę ul. Zakole, ponieważ nawieziony tam gruz był bardzo 

zanieczyszczony i mieszkańcy często przebijają opony, w których znajdują kawałki drutu. 



Sołtys Wioleta Dzienniak podziękowała za wykonane prace w m. Spławie. W odpowiedzi 

na wniosek o montaż progu zwalniającego w m. Spławie otrzymała informację, że takie 

rozwiązanie powoduje hałas. Zgłosiła wniosek o przeprowadzenia spotkania komisji 

bezpieczeństwa w celu oceny i zaproponowania innego rozwiązania. Zgłosiła zebranie poboczy 

i łatanie dziur w drodze powiatowej Spławie -Cieśle Wielkie -Wszembórz.  

Sołtys Aurelia Banaszak zgłosiła, że firma wykonująca prace na drodze 441 zniszczyła drogę 

gminną we Wszemborzu, do posesji nr 10-14.  

Radny Jerzy Woś zgłosił do naprawy dziurę w drodze w miejscowości Krzywa Góra. 

Sołtys Józef Lisiecki zgłosił do wyrównania zagięcia na drodze przy posesji nr 13 

w miejscowości Cieśle Małe.  

Ad.13.  

Odpowiedzi udzieliła wójt informując, że: 

- Pan Woźniak zwrócił się już o wykup nieruchomości gminnej, Rada nie wyraziła zgody, 

- nie możemy udzielić informacji o danych osobowych użytkownika wieczystego, 

- ul. Zakole w Sokolnikach – zostaną wykonane prace porządkowe na tej drodze, 

- na wniosek pani sołtys Dzienniak można zwołać komisję bezpieczeństwa na drogę w m. 

Spławie,  

- zgłoszenia naprawy ubytków w drogach powiatowych zostaną przekazane do powiatu, 

- zgłoszenie uszkodzenia drogi gminnej we Wszemborzu zostanie uwzględnione, 

- nie wpłynęła odpowiedź na pismo dot. naprawy dziury w drodze powiatowej w Krzywej 

Górze, 

- nierówności na drodze w Cieślach Małych zostaną uzupełnione masą asfaltową. 

Ad.14.  

Wobec wyczerpania porządku obrad  Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta 

Grabowska zamknęła XLIV Sesję Rady Gminy Kołaczkowo. 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Rady 

Monika Nowak                       Danuta Grabowska 

 

 

 


